
 
 

 DET NORSKE TRAVSELSKAP 
 

Oslo 12. oktober 2016 

 

 

Inspirasjon og ledersamling på Gardermoen 8.-9. oktober 

 

Her kommer en kort oppsummering. 

Ponniansvarlig Tove Onshuus ønsket alle 26 deltagerne velkommen, hele 11 forbund var 

representert. Alle deltagerne presangterte seg selv og fortalte litt fra sine forbund/lokallag 

Informasjon fra Tove 

Tove fortalte litt om situasjonen i DNT, Espen har sluttet og alt som har med ponni å gjøre skal til 

Tove. På grunn av økonomien i DNT ble ny travskolen for 2016 utsatt til 2017. DNT Tv med ponniløp 

er veldig godt mottatt. Det ble fortalt litt om den nye satsningen på ungdomstrav som Trond Olav 

Salte har fått i gang. Det skal også omorganiseres i administrasjonen noen vil nok få nye oppgaver. Vi 

gikk også igjennom organisasjonskartet. 

Det ble gjennomgått rutiner for papirer og hvor alt skal når det gjelder søknad om ny lisens, ny ponni 

og registrering av prøveløp. Ikke minst at alt kommer samlet. Drakter har en tendens til å komme 

dagen etter de skulle ha meldt løp.  

Tove snakket en del om det å holde lisenskurs hvor folk betaler for å delta. Her krever det at 

instruktøren har orden på timeplanen. Passe på å ha rett progresjon på kursene, ha en plan, ikke 

minst se hvert barn, avslutte timen med en liten snakk med hvert enkelt barn om hva som har gått 

veldig fint og kanskje hva man må trene mer på hjemme. Glade barn kommer alltid tilbake. Husk at 

lisenskurset skal ha minimum 30 timer så de ikke forventer lisensen på dagen det er 30 timer. Vær 

flinke til å lag kursplan som deles ut. Husk at du som instruktør alltid må ordlegge deg rett og still 

alltid i rene klær, ikke minst skotøy det passer å løpe rundt i. Ikke tresko eller høye hæler.  

Handikappingssystem 

Det ble brukt mye tid på handikappingssystemet vårt og om det er noen feil. Det ble også testet mot 

det Svenske systemet. Alle var skjønt enige om at vårt system er bra og gir rettferdige tillegg. Det 

som er problemet er at folk ikke vet snittet til sin ponni. Ponnitilsynshavende kan godt ta med seg en 

liste over snitt tiden til det løpet de skal dele ut premier til og sammenligne snitt med dagens 

resultat. Synligjøre hvor bra eller dårlig ponnien gikk nettopp den dagen. Spriket vil bli stort når en 

forbedrer seg mye og en annen har en dårlig dag. Man må fokusere mye mer på hver enkelt ponnis 

prestasjon og ikke hvor du kom i løpet. Dette var en arbeidsoppgave fordelt på 6 grupper. 

 

Barn og Ungdomssamling i ponnitravet 



Det ble også brukt mye tid på å diskutere hvordan lage en ny barn og ungdomssamling i ponnitravet. 

Den gjøres noe om og lages til en 3kamp eller 4kamp og man konkurrerer lagvis. Her skal det være en 

stor vandre pokal, og minnepremier til alle. Samlingen skal være på lavbudsjett med overnatting med 

sovepose og fellesmåltider på den banen man ønsker å være, 3-4 deltagere fra hvert forbund. Vi må 

ordne låneponnier til Nord Norge som får en alt for lang vei. Her kommer man tilbake med mer 

informasjon. Dette var en arbeidsoppgave og delt i 6 grupper. Her kom det mange fine innspill. 

 

Travskolene Forus og Sørlandet 

Travskolene hadde sine innlegg, hvor de fortalte fra sin start og til dags dato og begge travskolene er 

i fint driv nå. Her jobbes det nå med å nærme seg hverandre litt, ved at det i 2017 skal arrangeres 

travskole cup. 

 

Andre ting som forbundene ønsket å diskuterer:  

Handikapping som vi har hatt som eget tema. Vi ble enige om at prøveløp for kuskene, unnlater vi 20 

sek reglen. 

12 års reglen på B ponni kom inn som ett ønske vi skulle diskutere men dette ble nedstemt av hele 

forsamlingen. Denne reglen skal være som den er. 

 

Blandingsponnier inn i ponnitravet kom også som ett forslag, også 100% nedstemt. 

 

Staffesystemet vårt på kusk må endres fra 3 reprimander/dommerlapper i en 2 mnd periode gir 2 

måneders utelukkelse til 3 reprimander/dommerlapper i en 4 mnd periode gir 2 måneders 

utelukkelse. 

 

Vi må i tillegg legge til i særskiltebestemmelser at tommer løkker skal være splittet i enden. På grunn 

av sikkerhet. Dette er tatt vekk på storhest. 

 

Vi må også ha inn at 20 sek reglen gjelder fra årsbeste om det er årsbeste det handikappes etter og 

den gjelder fra rekord når det er rekord som er gjeldende. 

 

Teksten angående sulky fjernes forholder oss kun til storhestreglement. 

 

Vi var en stor engasjer gjeng denne helgen. God middag lørdag kveld, ingen alkohol på regningen til 

ponnitravet, men fritt for alle å kjøpe selv. Jeg fikk en sms fra organisasjonsleder Tore om kvelden og 

han lurte på om alt var gått bra, jepp svarte jeg, her danser vi på bordene  så ikke bekymre deg. 

Fra spøk til alvor, her ble ponnitravet diskutert fra morgen til kveld.  

Håper de fleste reiste hjem med litt ny giv. 

 

 

Deltagerliste 8.-9. oktober leder/Inspirasjonssamling 
 

Midt Norge 

Elin Flataune- Leder 

Stig Kvernberg 

Linn Flataune 

Anne Line Dørum 



 

Jorunn R Okkenhaug - Leder 

Marthe Røssægg 

Roger Rundhaug 

 

Telemark 

Lena Kjerpeseth 

 

Agder 

Laila Olsen 

Åse Helland 

 

Buskerud 

Mari Ann Skålien 

 

Hedemark 

May Gunn Flenes 

Monica Hagen 

Aina Petrud 

 

Østfold 

Geir Arne Kristofferstuen 

Sonja Johansen 

 

Nord Norge 

Linda Pedersen 

Ellinor Luther 

Merethe Edvardsen 

 

Oslo Akershus 

May liss Hansen 

Oda Nakken 

 

Stavanger/Forus 

Rannveig Gudmestad 

Janne Gyland 

 

Travskolen Forus 

Linn Eli S. Svendsen 

 

Travskolen Sørlandet 

Kicki Helle 

 

Det Norske Travselskap 

Tove Onshuus 
 


